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ANONYMIZOVANÝ Z Á P I S 
 

o průběhu 25. zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř 

konaného dne 1. 9. 2022 v restauraci Adélka v Pustiměřských Prusích 

 

 

Starosta Mgr. Vlastimil Smékal zahájil veřejné zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř (dále 

jen zastupitelstvo obce) v 18:00 hodin a přivítal přítomné.   

 

 

Technický bod a schválení programu zasedání 

 

Starosta konstatoval, že zastupitelstvo bylo řádně svoláno, informace o konání zasedání byla 

zveřejněna na fyzické i elektronické úřední desce od 25. 8. 2022. Dále konstatoval, že je 

přítomno 14 členů zastupitelstva, zastupitelstvo je tedy usnášeníschopné.   

 

Přítomni, omluveni, nepřítomni: (viz prezenční listina, příloha zápisu č. 1)   

Přítomných: 14 

Omluven: Michal Beneš 

Nepřítomen: -- 

 

Zapisovatelkou byla jmenována: Miroslava Komárková 

Sčítáním hlasů byli pověřeni: Milan Hynšt, Iva Holubová 

 

  

Technický bod 

 

Určení ověřovatelů zápisu 

 

Starosta navrhl určit ověřovateli dnešního zápisu Mgr. Kláru Gottwaldovou, MBA a Mgr. 

Petra Špičáka. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 285/22 Z 25 

Zastupitelstvo obce Pustiměř 

s ch v a l u j e   za ověřovatele zápisu o průběhu 25. zasedání Zastupitelstva obce Pustiměř 

Mgr. Kláru Gottwaldovou, MBA a Mgr. Petra Špičáka. 

 

 H:  12 :  0   :   2 

 

Usnesení č. 285/22 Z 25 bylo schváleno. 

 

 

Schválení programu schůze 

 

1. Zpráva o činnosti rady obce  

2. Zpráva o činnosti finančního výboru  
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3. Kontrola plnění usnesení rady a zastupitelstva obce a zpráva o činnosti 

kontrolního výboru  

4. Zpracování studie pro stavební úpravy objektu OÚ 

5. Instalace fotovoltaického systému na budovu ZŠ a MŠ a na budovu bývalé dolní 

MŠ 

6. Rozpočtové opatření č. 12/2022 

7. Zpráva o připravenosti ZŠ a MŠ Pustiměř na školní rok 2022/2023  

8. Zhodnocení volebního období 2018-2022 

9. Informace, různé 

 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

Návrh usnesení č. 286/22 Z 25 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e   navržený program 25. zasedání zastupitelstva obce. 

 

H:  14 :  0   :   0 

Usnesení č. 286/22 Z 25 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 1 

Zpráva o činnosti rady obce 

 

Zprávu ze čtyř jednání rady obce, které se konaly od posledního zasedání ZO, předložil 

místostarosta Mgr. Lukáš Peška. Jednalo se o RO 77 ze dne 29.6.2022, RO 78 ze dne 

20.7.2022, RO 79 ze dne 3.8.2022 a RO 80 ze dne 24.8.2022. 

 

Na vědomí – bez usnesení. 

 

Bod č. 2 

Zpráva o činnosti finančního výboru 

 

Předseda finančního výboru pan Petr Sedláček přednesl zprávu z jednání FV, které proběhlo 

29. 8. 2022. Dle programu byla dána informace o stavu peněžních prostředků na účtech obce, 

kde byla k 25. 8. 2022 částka cekem 31 970 001 Kč.  

Informoval o příjmech a výdajích souvisejících s konáním pouti v letošním roce. Finanční 

výbor rovněž projednal na svém zasedání rozpočtové opatření č. 12 a doporučuje 

zastupitelstvu obce toto rozpočtové opatření schválit. 

 

 

Na vědomí – bez usnesení. 

 

 

Bod č. 3 

Kontrola plnění usnesení rady a zastupitelstva obce a zpráva o činnosti kontrolního 

výboru 
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Zprávu přednesl předseda kontrolního výboru Bc. Antonín Grmela. Jednání se uskutečnilo 

31.8.2022.  Informoval o splněných usneseních: dotace na PD Dům seniorů, peníze jsou již n 

účtu, dotace na opravu smírčího kříže s korpusem Krista, Dodatek č. 1 ke smlouvě na akci – 

„Hřbitov Pustiměř – úprava zpevněných ploch“, peněžité dary zájmovým spolkům je již také 

vyřízeno, pozemky ŘSD  u dálnice – čeká se na odpověď ŘSD.  

Nesplněná usnesení nejsou. 

 

Na vědomí – bez usnesení. 

 

 

Bod č. 4 

Zpracování studie pro stavební úpravy objektu OÚ 

 

S tímto bodem seznámil Mgr. Lukáš Peška. 

 

V návaznosti na dokončení rekonstrukce bývalé dolní MŠ pro potřeby obecní knihovny a 

ZUŠ dojde k přestěhování obecní knihovny a ZUŠ z budovy OÚ a uvolnění prostor. Pro 

uvolněné prostory je potřeba najít nové využití. Je navrženo zpracování studie, která by 

komplexně řešila vnější i vnitřní stavební úpravy vč. možné nástavby stávajícího objektu. 

Studie bude zahrnovat architektonicko-stavební řešení, stavebně konstrukční řešení (stropní 

konstrukce, věnec, zastřešení), techniku prostředí staveb (silnoproud, slaboproud, 

vzduchotechnika, ústřední topení, zdravotně technické instalace, přípojku a rozvody plynu, 

vody, dešťové a splaškové kanalizace, posouzení vlhkosti stavby, požárně bezpečnostní řešení 

stavby). 

 

Požadavky na rekonstrukci pro zpracování studie: 

- Maximalizace využití budovy 

- Optimalizace prostor využívaných obecním úřadem  

- Řešení srážkových vod bez využití splaškové kanalizace 

- Fotovoltaika – dle možností 

- Tepelné čerpadlo, kombinace s fotovoltaikou – zvážení alternativy  

- Snížení energetické náročnosti budovy 

- Zachování půdorysu budovy, zachování rázu budovy, možno však doplnění 

moderními prvky 

- Zachování provozovny kadeřnictví, masérny, dětského centra, obecního úřadu 

- Zbylé prostory lze využít na přestavbu na bytové jednotky 

- Pomyslné rozdělení budovy na dva provozy: 1. provoz - obecní úřad, 2. provoz – 

bytové jednotky, nájemní prostory  

- Přesunutí archivu/spisovny blíže ke kancelářským prostorám obecního úřadu, nejlépe 

do prostor 2. NP (záleží na finanční náročnosti) 

- Využití půdních prostor 

- Preferované rozložení budovy:  

- pravá část – obecní úřad, obřadní síň, archiv/spisovna 

- levá část – přízemí: provozovny (kadeřnictví, masáže), dětské centrum (možno 

situovat jako bytovou jednotku, která by se v případě nevyužití mateřským 

centrem využila jako komerční nájemní prostor)  

- levá část – patro: bytové prostory  
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- podkroví – bytové prostory, nutnost odizolování od prostor obecního úřadu, 

možné částečné využití jako skladovací prostory pro obec 

- Bezbariérový přístup do budovy, resp. do části využívané obecním úřadem  

- Řešení území – parcela č. 395 (budova OÚ, dvorní trakt), úprava uliční části na 

pozemku p.č. 398 mezi pozemkem p.č. 395 a komunikací na pozemku p.č. 959/1 

- Využívání srážkových vod, popř. studny ve dvorním traktu  

- Úprava parkovacích míst před budovou obecního úřadu, ve dvoře 

- Úprava garážového stání pro obecní automobil  

- Potřeby obecního úřadu – kanceláře starosty (rozšířený stůl pro 8 osob), místostarosty 

(usazení místostarosty a návštěva 3-4 osob), administrativy (plus usazení 2 osob), 

matriky (plus usazení 2 osob), ekonomky (plus usazení 2 osob), umístění rozhlasu, 

ústředna PC, kopírka, trezor, zázemí pro uklízečku, jedna kancelář pro případ potřeby, 

zasedací místnost pro 20 osob, minikuchyňka, WC ženy, WC muži, spisovna (archiv), 

kuchyňka 

- Renovace obřadní síně 

 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

 

Mgr. Trávníček – jaký bude časový horizont této investice, máme ještě v řešení KODUS 

Místostarosta – nejdříve se dokončí bývalá MŠ a bude se řešit KODUS. Studie je proto, 

abychom věděli, kde co bude. Je třeba mít projekt v rezervě abychom mohli reagovat na 

dotační možnosti. Varianta je, že se bude investice realizovat postupně 

Starosta – chceme udělat první krok, to je studie, v následujícím volebním období bude 

následovat projekt a pak budeme řešit financování. 

 

Návrh usnesení č. 287/22 Z 25 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

a) s ch v a l u j e   zpracování studie projektu pro vnitřní i vnější stavební úpravy a nástavbu 

objektu OÚ Pustiměř, 

b) u k l á d á   radě obce plnění přijatého usnesení. 

 

H:  13 :  0   :   1 

 

Usnesení č. 287/22 Z 25 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 5 

Instalace fotovoltaického systému na budovu ZŠ a MŠ a na budovu bývalé dolní MŠ 

 

Informaci přednesl místostarosta Mgr. Lukáš Peška. 

Vzhledem k finančním problémům na energetickém trhu a hledání energetických úspor je 

v současné chvíli řešeno osazení některých obecních budov fotovoltaickými panely. Prozatím 

byly vytipovány dvě budovy, a to budova bývalé dolní mateřské školy č. p. 166 a budovy 

základní a mateřské školy č. p. 85 a 207. U ostatních budov není FVE prozatím řešena, a to 

buď z důvodu nevhodného užívání vůči FVE, plánované rekonstrukce či nevyhovujícímu 

stavu. 

Předpokládané náklady na FVE pro budovu č. p. 166 je cca 350 000 Kč bez DPH a pro 

budovy školy 1,75 mil Kč bez DPH. Na uvedené je možné získat dotaci až 75 %. Návratnost 
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investice lze bez přidělené dotace odhadovat při současných cenách do 4-6 let a při získání 

dotace do 1-2 let. Bližší informace jsou k dispozici v materiálech na disku NAS. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

 

Bc. Grmela – informoval, že fotovoltaikou se zabývali podrobně i na zasedání kontrolního 

výboru a svoje připomínky technického rázu předal místostarostovi.  

Upozornil na riziko, aby EGD měla v distribuční síti dostatek kapacity na vykoupení 

přebytečné energie. 

 

Návrh usnesení č. 288/22 Z 25 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

a) s ch v a l u j e   investiční záměr instalace fotovoltaického systému na budovu ZŠ a MŠ 

Pustiměř č. p. 207 a na budovu bývalé dolní MŠ č. p. 166, 

b) u k l á d á   radě obce plnění přijatého usnesení. 

 

H:  14 :  0   :   0 

Usnesení č. 288/22 Z 25 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 6 

Rozpočtové opatření č. 12/2022  

 

V příjmech je částka 500 000 Kč – dotace JMK na Projektovou dokumentaci – Komunitní 

dům pro seniory v Pustiměři a částka 40 000 Kč – dar z rozpočtu JMK za umístění v soutěži 

Nejlépe opravená kulturní památka Jihomoravského kraje v roce 2021. 

Ve výdajích je 38 800 Kč na pasport veřejného osvětlení a 250 000 Kč na studii objektu 

obecního úřadu Pustiměřské Prusy 79. 

Rozdíl mezi příjmy a výdaji je 251 200 Kč, o které se snižuje rozdíl mezi příjmy a výdaji 

rozpočtu pro tento rok. 

 

Před hlasováním dal starosta možnost vyjádřit se přítomným členům ZO a občanům.  

Žádné připomínky nebyly vzneseny. 

 

 

Návrh usnesení č. 289/22 Z 25 

Zastupitelstvo obce Pustiměř  

s ch v a l u j e   rozpočtové opatření č. 12/2022. 

 

H:  14 :  0   :   0 

 

Usnesení č. 289/22 Z 25 bylo schváleno. 

 

 

Bod č. 7 

Zpráva o připravenosti ZŠ a MŠ Pustiměř na školní rok 2022/2023 

 

Zprávu přednesl ředitel školy Mgr. Zourek.  

V květnu proběhl zápis dětí do MŠ. Žádost doručilo 45 uchazečů, 14 uchazečům jsme 

nevyhověli. V současné době je zapsáno do MŠ 99 s celodenní docházkou a 2 děti 
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s omezenou školní docházkou.  Pracujeme podle školního vzdělávacího programu s názvem 

Korálek. Důraz na zdravý životní styl, pohybovou výchovu, bezpečnost, logopedii, spolupráce 

s ostatními organizacemi (ZŠ, ZUŠ, MC Stonožka, Maják Vyškov, knihovna Pustiměř) 

V základní škole je evidováno 317 žáků, rozmístěných do 15 tříd. Z tohoto počtu 125 žáků 

dojíždí z okolních obcí. Do 1. ročníku nastoupí 39 dětí. Školní docházku ukončí 32 žáků. Jsou 

zřízena 4 oddělení školní družiny s maximálním počtem 120 žáků. 

Ve výuce pokračujeme podle školního vzdělávacího programu – Škola pro život. 

Nově nastupují 3 učitelky: Bc. Karolína Pantůčková (1. st.), Ing. Marcela Látalová (CH, Př) a 

Bc. Darina Zakopalová (vych. ŠD + asist. ped.). 

Celkem je na ZŠ a MŠ 54 zaměstnanců.  

O prázdninách se opravovala elektroinstalace dle ozdravných opatření z Roční prověrky 

BOZP.  

K přijímacímu řízení na střední školy a střední odborná učiliště se přihlásilo 26 žáků z 9. tříd 

a 1 žák z 8. třídy, z toho 21 na SŠ a SOU maturitní obory a 6 na SOU učební obory. Všichni 

žáci byli přijati. Pouze 2 žáci z 5. ročníku přešli na víceletá gymnázia. 

 

Diskuze: 

Pan Hynšt – na každém zastupitelstvu je dotaz, jak to vypadá s vlhkostí v mateřské škole? 

Pan ředitel – vlhkost se upravila, na měřících kontrolních bodech je nyní vlhkost v normě. 

 

Na závěr popřál pan starosta všem žákům a zaměstnancům školy úspěšný nový rok. 

 

Na vědomí – bez usnesení. 

 

Bod č. 8 

Zhodnocení volebního období 2018-2022 

 

Informaci k bodu podal starosta Mgr. Smékal, který uvedl následující: 

 

Rád bych zhodnotil, co se v končícím volebním období podařilo zrealizovat a co a ne. 

Plánování a realizace jednotlivých akcí probíhala na základě programového prohlášení ZO, 

plánu rozvoje obce a každoročního plánování investičních akcí na daný rok.  

Co se týče finanční stránky, stav účtu k 1. 11. 2018, kdy jsme nastupovali, byl 

8 155 736 Kč, k 30. 8. 2022 je 30 990 574 Kč. Celkové výdaje obce se dají v zásadě rozdělit 

na výdaje běžné a kapitálové. Zatímco běžné výdaje se týkají provozních činností, kapitálové 

výdaje neboli investiční výdaje směřují na modernizaci a rozšíření obecní infrastruktury. 

Kapitálové výdaje neboli investiční výdaje byly ve výši přes 60 mil. Kč. Z akcí nad 1 mil. Kč 

to byly následující: 

2019 

Koupě zahrady za budovou bývalé dolní MŠ    2 700 000 Kč 

Výměna zdroje tepla v budově ZŠ č. p. 207     1 841 779 Kč 

Parkování u pošty        1 460 600 Kč 

Chodník a zastávky veřejné dopravy v PP     1 348 288 Kč 
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2020 

Přístřešek u hasičské zbrojnice a rekonstrukce WC    2 402 575 Kč 

Cyklotrasa Pustiměř – Vyškov       2 088 949 Kč 

2021 

Rekonstrukce chodníku od Hrušky ke státní silnici vč. sloupů VO  3 361 000 Kč 

Zateplení bytového domu na Nivách č. p. 267     3 111 245 Kč 

Výměna zdroje tepla v budově ZŠ č. p. 85     2 026 453 Kč 

Bezdrátový rozhlas a digitální povodňový plán    1 765 898 Kč 

2022 

Úprava zpevněných ploch na hřbitově     4 117 854 Kč 

Sportovní areál – workout, parkour, lezecký balvan, šachy   2 257 654 Kč 

2021 a 2022 

Rekonstrukce bývalé dolní MŠ      18 650 246 Kč 

2019, 2020 a 2021 

Herní prvky na dětská hřiště       1 127 875 Kč 

 

Dotace vč. dotací na výkon státní správy, volby a dotací pro školu se podařilo čerpat 

v celkové výši necelých 31 mil. Kč. V hodnotě nad 500 tis. Kč se jednalo o dotaci na 

zpracování PD na komunitní dům seniorů ve výši 500 000 Kč, o dotaci na výměnu zdroje 

tepla v budově ZŠ č. p. 207 ve výši 780 271,74 Kč, o dotaci na výstavbu nového chodníku a 

zastávek veřejné autobusové dopravy v Pustiměřských Prusích ve výši 871 223,47 Kč, o 

dotaci na dětská hřiště (prostranství u ZŠ, sportovní areál, zahrada za bývalou dolní MŠ) ve 

výši 972 743 Kč, o dotaci na snížení energetické náročnosti (zateplení, výměna oken) 

bytového domu na Nivách č. p. 267 ve výši 1 247 198 Kč, o dotaci na pořízení bezdrátového 

rozhlasu a zpracování digitálního povodňového plánu ve výši 1 339 168,74 Kč a o dotaci na 

přístavbu MŠ ve výši 16 103 620,31 Kč. Bohužel se nepodařilo získat dotaci na finančně 

nejnáročnější akci v tomto volebním období – na rekonstrukci bývalé dolní MŠ. Na MMR 

byla podána žádost o max. možnou dotaci ve výši 10 mil. Kč. 

  

Byl vybudován přístřešek za hasičskou zbojnicí a zrekonstruován výčep, ve spolupráci 

s hasiči došlo k opravě zázemí hasičské zbrojnice (klubovny, kuchyňka, WC, šatna JSDH). 

Pro spolek Freekulin je před dokončením rekonstrukce zázemí na č. p. 101. V Adélce byly 

zrekonstruovány toalety pro veřejnost. Na Sokolovně došlo k vybavení kuchyňky neboli 

výčepu novým nábytkem. 
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Nepodařilo se zrekonstruovat budovu obecního úřadu. Dnes se schválilo zpracování 

studie jejího budoucího využití. Novým nábytkem byly vybaveny kanceláře ekonomky, 

administrativní pracovnice a kuchyňka.  

Probíhá rekonstrukce bývalé dolní MŠ s novým využitím pro výuku ZUŠ a provoz 

obecní knihovny.  

Pracovní četa byla dovybavena komunální technikou (mulčovací sekačka, travní 

sekačka, rozmetadlo, sněhová radlice, kontejnerový nosič). 

Sběrná místa v obci byla doplněna o nádoby na tuky a o nádoby na elektrozařízení. I 

přes zdražení poplatku za komunální odpad zůstává jeho výše v rámci celorepublikového 

srovnání na velmi nízké úrovni. 

Věnovali jsme se péči o historické a kulturní dědictví obce a údržbě drobných 

sakrálních objektů. Byl opraven kříž na cyklotrase do Vyškova, kříž u Hádrového, kříž u 

studánky, zvonice u Adélky a z pojistky po dopravní nehodě sousoší Kalvárie na rozcestí.  

Co se týče výstavby rodinných domů, byla dokončena technická infrastruktura v tzv. 

V. etapě neboli na ulici Konečné. Výstavba domů v současnosti probíhá právě na této ulici, na 

ulici Potoční a v lokalitě Pod Vodojemem. Výstavba v lokalitě „Šmudlák“ je podmíněna 

splněním podmínek územní studie. 

Pro lepší informovanost občanů byly zmodernizovány webové stránky obce, které 

zvítězily v soutěži Zlatý erb 2020 v kategorii nejlepší webové stránky obce v rámci 

Jihomoravského kraje, byl zřízen obecní facebook a pořízena aplikace Mobilní rozhlas. 

Novou podobu získal obecní zpravodaj. Drátový obecní rozhlas byl vyměněn za bezdrátový a 

slouží i jako varovný výstražný systém. 

 

Ke zpomalování a zklidnění dopravy byly nainstalovány dva ukazatele rychlosti při 

vjezdu do obce ve směru ze Zelené Hory a Radslavic a u areálu zemědělského družstva. U 

budovy ZŠ a MŠ byly umístěny zpomalovací polštáře a zřízena zóna 30. Obdobné řešení bylo 

na žádost občanů zrealizováno i v lokalitě Nivy.  

Před budovou pošty bylo zbudováno 11 podélných parkovacích míst, odstavná plocha 

pro vozidla vznikla i potravin Hruška. Byl zrekonstruován chodník od státní silnice po 

potraviny Rašner. V rámci této akce došlo i k uložení nadzemních kabelů veřejného osvětlení 

a nízkého napětí do chodníku. Aktuálně se rekonstruují chodníky od potravin Hruška směrem 

do Pustiměře až po budovu bývalé lékárny č. p. 13. Zrekonstruován byl i chodník kolem 

parku u Adélky a před OÚ. Nový chodník a autobusový záliv byl zbudovány u zastávky „u 

kříže“. Zpevněné plochy byly opraveny i na hřbitově, kde byl odstraněn asfaltový povrch a 

pochůzné plochy byly nově udělány z žulové dlažby, která má dlouhou životnost, zasakuje 

dobře dešťovou vodu a esteticky vhodně zapadá do tohoto místa. 

Nepodařilo se snížit hlukovou zátěž z dálnice D46. Ze strany ŘSD je příslib, že 

hlukovou stěnu zrealizují.  

 

Došlo k revitalizaci parku u Adélky. Krátkověké, nestabilní dřeviny a přerostlé 

jehličnany byly nahrazeny ve prospěch dlouhověkých dřevin typických pro danou lokalitu 

(lípa, bříza, třešeň, hloh a svitel). Byl zde vybudován i okrasný záhon. Záhon z cibulovin byl 

vysázen formou dobrovolnické práce i před OÚ. Dále došlo k vysázení okrasných záhonů 

před poštou a před budovou základní školy.  
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V Melicích u studánky bude na podzim tohoto roku vybudována soustava tří malých 

mokřadů. 

Nepodařilo se revitalizovat nádrž pod zemědělským družstvem.  

 

Ve spolupráci s obecní knihovnou byla 2x ročně pořádána beseda s důchodci doplněná 

o kulturní program.  

Vzhledem k minimálnímu zájmu občanů o služby obecní pracovnice sociálních služeb 

bylo její pracovní místo zrušeno. Obec se podílí na spolufinancování sociálních služeb 

v rámci ORP Vyškov.  

V obci zůstává zachována ordinace praktické lékařky pro dospělé. Nepodařilo se 

obnovit provoz ordinace stomatologa a pediatra.  

Projektuje se komunitní dům pro seniory, který bude stát po demolici budovy č. p. 75 

vedle zdravotního střediska na jejím místě. V současnosti je zpracována dokumentace 

bouracích prací budovy č. p. 75 a studie komunitního domu seniorů. Pokračují navazující 

projekční práce, jejich dokončení se očekává ve 2. polovině příštího roku. 

 

Ve spolupráci s kulturní komisí a místními spolky se podařilo výrazně oživit 

společenský a kulturní život v naší obci novými akcemi. Ve spolupráci s okolními obcemi se 

konaly 1x ročně cyklovýlety.  

Zpevněním polní cesty došlo k realizaci cyklotrasy do Vyškova kolem nádrže 

Marchanka.  

Byly rozšířeny herní prvky a hřiště pro děti ve sportovním areálu, na prostranství před 

ZŠ, u studánky a do zahrady za bývalou dolní MŠ. Ve sportovním areálu byla dále zbudována 

pumptracková dráha, workoutové a parkourové hřiště, lezecký balvan a venkovní šachy. 

Docházelo k pravidelné podpoře na provoz a odměny trenérům spolků pracujících 

s dětmi a mládeží, podporovány byly i jejich individuální akce. Spolky jsou kořením 

společenského života v každé obci a děkuji všem dobrovolníkům, kteří se této činnosti ve 

svém volném čase věnují. 

Na provoz školy je každoročně schvalován neinvestiční příspěvek. Na r. 2019, 2020 a 

2021 činil 3 300 000 Kč, na r. 2022 činí 3 610 000 Kč. Do školní jídelny byly pořízeny nové 

konvektomaty a myčky. Do obou budov školy byly nainstalovány úsporné kondenzační kotle. 

S farností byl dojednán nájem části farské zahrady pro potřeby venkovní výuky dětí 

MŠ. 

Nepodařilo se vyřešit majetkoprávní vztahy v areálu fotbalových hřišť a nedošlo 

k dohodě ohledně realizací plánovaných v tomto areálu.  

 

Závěrem bych chtěl poděkovat všem, kteří se podíleli na rozvoji naší obce.  

Děkuji kolegům zastupitelům za podporu při realizaci řady projektů prospěšných pro 

naši obec. 

Děkuji zaměstnancům obce za profesionální jednání a vstřícný přístup při řešení jak 

úředních záležitostí, služeb pro občany, tak i za péči o vzhled naší obce a údržbu obecního 

majetku.  
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V neposlední řadě děkuji Vám občanům za přízeň, kterou jste k nám měli a za 

jakoukoliv činnost, kterou se snažíte udělat naši obec pěknou. 

 

 

Diskuze: 

Mgr. Trávníček – z pohledu řadového zastupitele je zjevné, že obec se posunula. Dosáhli jsme 

na řadu dotačních programů, transparentnost obce je na vysoké úrovni. Každý občan má 

možnost seznámit se s tím, o čem se jedná, co se připravuje, může se s tím seznámit na našich 

stránkách nebo přijít na zastupitelstvo a seznámit se s tím tady. Tím se určitě zlepšilo klima 

v obci i mezi zastupiteli. Podařilo se realizovat to, co dlouhá léta nešlo – cyklostezka do 

Vyškova, oprava hřbitova, parkování u Hrušky a spousta dalších. Zlepšil se kulturní život 

v obci a realizovala se spousta společenských akcí pro občany. K tomu je potřeba, aby vedení 

obce mělo pro svou práci dobré podmínky a cítilo podporu ze strany zastupitelů a především 

občanů. V současnosti je potřeba neusnout na vavřínech a nepolevit v akčnosti.  Nepodařilo se 

vyjednat sportovní areál, což považuji já a jistě všichni za velkou škodu a musíme na tom dál 

rozumně pracovat, a hlavně bez emocí. Obec čekají značné investice, a to v době, která je 

ekonomicky a energeticky náročná. Nebudeme vědět, co nás čeká zítra, protože nikdo nezná 

ceny, za které se nakonec bude akce realizovat. 

Na zvládnutí tohoto stavu bude zapotřebí plného nasazení všech zastupitelů. Důležité je, že 

jsme nepodlehli dalším developerským tlakům, s kterými tu máme hodně špatné zkušenosti. 

Závěrem bych chtěl ocenit přístup úzkého vedení obce, kdy k návrhům, které jsme jim 

předkládali, přistupovali zodpovědně, zabývali se jimi a pracovali na nich. V 15 lidech se to 

občas těžko domlouvá, nějaký čas to trvá. Ale důležité je, že jsme se vždycky domluvili ve 

prospěch obce. Tímto způsobem si myslím, že by měla obec fungovat dál pro dosažení 

společného cíle. Doufám že ti, co přijdou po nás a sejdou se po nových volbách budou 

v tomto duchu pokračovat. 

 

Starosta – děkuji Romanovi za jeho pochvalnou zprávu a moc si toho vážíme. 

 

Pan Všetula – chtěl bych poděkovat hlavně vedení obce za to, co se v tomto volebním období 

udělalo. A to nemluvím za sebe, to mi řeklo mnoho lidí, se kterými se potkávám. Opravdu 

stojí za to vyslovit vám velký vděk. Děkuji. 

 

Pan starosta – děkujeme. 

 

 

Na vědomí – bez usnesení. 

 

Bod č. 9 

Informace, různé 

 

Pan Jandl – kdy se zahájí rekonstrukce chodníků od kovárny k hřišti 

Pan starosta – do konce roku by měl být hotov projekt, ta částka investice bude vysoká, mezi 

10 až 20 miliony, máme v plánu žádat o dotaci na Státní fond dopravní infrastruktury a bude 

záležet na tom, zda dotaci dostaneme nebo ne. Pokud ne, tak bychom žádali i v druhém kole a 

pravděpodobnost, že by se to realizovalo v příštím roce je nulová. Počítejme v roce 2024 

nejdřív. 

Pan Jandl – apelujte na občany prostřednictvím rozhlasu, aby rozřezávali krabice před 

vhozením do kontejneru, celé krabice snižují kapacitu kontejneru a pak to není kde dávat. 
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Místostarosta – máte pravdu, naši pracovníci pravidelně tyto krabice musí z kontejneru 

vytahovat a rozdělávat, a tento čas by mohli věnovat jiné činnosti. 

Pan Hynšt – ohledně komunikace v Ulici, kde chodníky jsou i nejsou, auta stojí před domy a 

hodně dětí tudy chodí do školy 

Starosta – zpracovává se na to taky projekt, ale v příštím roce to ještě nebude, je potřeba to 

zkoordinovat s VaKem, kde se budou opravovat kanalizace, opravovat přípojky. Je plánováno 

taky žádat o dotaci, takže příští zastupitelstvo bude muset rozhodnout, pokud nedostaneme 

dotaci, zda do toho půjdeme z vlastních prostředků nebo budeme rok čekat. 

Místostarosta – kromě koordinace s VaKem to bude probíhat ještě v koordinaci s EON, neboť 

se uvažuje o přeložení kabelu NN do země a rovněž kabelu veř. osvětlení do země.   

Pan Všetula – chtěl bych otevřít opět tu otázku zubního lékaře v Pustiměři. My staří občané, 

když máme jezdit do Brodku, do Vyškova, je to složité. Naše obec se rozrůstá a zasloužila by 

si toto vyřešit. O to vás prosím. 

Starosta – zájem zubařů jít na vesnici je malý. Momentálně mne oslovila jedna zubařka, která 

je čerstvě na mateřské, že by v budoucnu měla zájem tady v okolí bydlet a ordinovat, 

případně mám ještě jeden typ. Pokud by někdo o někom věděl, tak dejte nám informaci. 

Mgr. Gottwaldová – navrhuje, zda by se mohlo dát na lékařskou fakultu Masarykovy 

univerzity na nástěnku do pracovních příležitostí nějakou nabídku na toto místo zubního 

lékaře v naší obci. 

Pan Janský – chtěl by se zeptat na chodníky 

Starosta – snažíme se to pokrýt celý hlavní tah, teď se to plánuje k fotbalovému hřišti, ke 

sportovnímu areálu. Co se týče chodníku po odbočku ke Mlýnu tak by to vyřešit šlo, za 

odbočkou ke Mlýnu směrem na Radslavice obec nemá ve vlastnictví ani jeden pozemek a 

musela by vstoupit do jednání s vlastníky a pokud by někdo nesouhlasil, tak by to byl 

problém. 

Mgr. Trávníček – zmínil, že se chystá oprava mostu ve Vyškově a s tím související objížďka, 

která se bude týkat i naší obce. V této souvislosti navrhuje ohledně radslavské spojky, že by 

se strhla krajnice, aby se tam nedržela voda a do rozpočtu na příští rok vložit nějakou částku, 

aby se tam udělala ta cesta lepší. Vím, že pozemky nejsou všechny naše a lidi to nechtějí 

prodat, ale obci by to velmi pomohlo. 

Starosta – ano, objížďka bude od 15. září, je to plánováno do 10. prosince, ale na SÚS se 

podařilo dojednat, že částečně opraví tu radslavskou spojku (zapraví díry). Že tam zůstává 

voda je problém, je to proto, že cesta je vůči okolnímu terénu utopená. Pokud by se strhla 

krajnice směrem ke Mlýnu, tak by to tomu pomohlo.  Problém jsou majetkové vztahy, 

pozemky jsou jen některé obecní. 

Pan Jachan – pokud se bude dělat cesta, je potřeba ji udělat pořádně, jezdí tam i zemědělci 

s těžkou technikou a hrozilo by opětovné rozbití cesty. 

Pan Smejkal – to není tak jednoduché, protože strhnout tu krajnici, voda odteče a je nutno 

řešit, kam odteče, muselo by se to vyřešit. Musel by se udělat průzkum, nikdo neví, co pod 

tou současnou živicí je. Pokud se tam udělá 5-10 cm, tak po projetí těžkým nákladem se může 

stát, že se kus krajnice utrhne. Pokud do toho půjdeme, muselo by se to udělat kompletně 

nové, a nejen přelít živicí. 

 

 

 

Starosta ukončil jednání v 19:30 hod.   
 

 

Zápis pořízen dne: 07.09.2022 
 

Zapisovatelka: Miroslava Komárková 
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Ověřovatel Mgr. Klára Gottwaldová, MBA:.......................................dne  ............................. 

 

 

 

 

 

Ověřovatel Mgr. Petr Špičák:            ..................................................dne ............................... 

 

 

 

 

 

 

 

Starosta Mgr. Vlastimil Smékal: ............................................. dne:  ...................................... 

 

 

 

 

 

Místostarosta Mgr. Lukáš Peška:  .............................................dne:  ...................................... 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Přílohy zápisu: 

1) Prezenční listina 

2) Zpráva o činnosti rady obce 

3) Zpráva o činnosti finančního výboru 

4) Zpráva o činnosti kontrolního výboru  

5) Rozpočtové opatření č.12/2022 

6) Zpráva o připravenosti ZŠ a MŠ Pustiměř na školní rok 2022/2023  

 

 

 

 

 

 

Upravená verze dokumentu z důvodu dodržení přiměřenosti rozsahu zveřejňovaných 

osobních údajů podle Nařízení Evropského parlamentu a Rady (EU) 2016/679 ze dne 27. 4. 

2016 o ochraně fyzických osob v souvislosti se zpracováním osobních údajů a volném pohybu 

těchto údajů a o zrušení směrnice 95/46/ES (nařízení GDPR). 

 


